
PROTOKÓŁ Nr XVI.2020 

przebiegu XVI sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

 w dniu 16 stycznia 2020 r.  
                

1. Otwarcie Sesji 

 

XVI sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe 
Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 
2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto (Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. 
Początek obrad godzina 15.00. 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Zenon Rabęda - przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto.  

W sesji uczestniczyli: 20 radnych na stan Rady – 21 radnych (lista obecności w załączeniu), p. Jerzy Żetecki – z-

ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski - dyrektor Departamentu Dzielnicy 

Nowe Miasto, p. Rafał Czarkowski – za-ca dyrektora Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Krzysztof 

Staniszewski – z-ca dyrektora Departamentu Zarządzania Drogami, p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura 

Dzielnicy. 

 

      Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych 

przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda poinformował, że posiedzenie Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto jest 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 

             

     2. Porządek obrad 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik-grudzień 2019 r. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa 

Jany - druk nr 146.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 
poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  
Po przedstawieniu porządku obrad p. Jerzy Żetecki– z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto   

przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców 

sołectw objętych zmianą– druk nr 147; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona Góra – druk nr 148;  

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych – druk nr 149.  

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

 
Głosowanie wniosku p. Jerzy Żeteckiego – z-cy – przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu 
konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców sołectw objętych zmianą – druk nr 147.  
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku p. Jerzy Żeteckiego – z-cy– przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach 

administracyjnych miasta Zielona Góra– druk nr 148. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów.  
 

Głosowanie wniosku p. Jerzy Żeteckiego – z-cy– przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi przebiegającej w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych - druk nr 

149. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów.  

 
 
 

Porządek obrad po zmianach  
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik-grudzień 2019 r.  
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Jany - druk nr 146;  

2)  opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców 

sołectw objętych zmianą – druk nr 147;  

3)  opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta Zielona Góra– druk nr 148; 

4)  opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych Miasta 

Zielona Góra do kategorii dróg gminnych - druk nr 149. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego 

głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 19 radnych. Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, 
wstrzymujących – 0 głosów. 
 

                                              3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji 

         

             Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z zapytaniem do sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej sesji Rady Dzielnicy. Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu 

jawnym. Uwagi zgłosił radny p. Paweł Towpik. 

W głosowaniu udział wzięło – 20 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 16 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 4 głosy. 
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                                      4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy za IV kwartał 2019r.  

    

Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik- grudzień 2019 r. 

przedstawił  Przewodniczący Zarządu p. Sebastian Jagiełowicz. 

Sprawozdanie w załączeniu. 

 

5. Podjęcie uchwał 

 

5.1. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany– druk nr 146.  

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 146. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XVI.146.2020 w sprawie zaopiniowania 

propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany– druk 

nr 146 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
5.2. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany 

granic miasta do mieszkańców sołectw objętych zmianą - druk nr 147. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie– druk nr 147. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XVI.147.2020 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały o ograniczeniu konsultacji w sprawie zmiany granic miasta do mieszkańców sołectw objętych 

zmianą– druk nr 147– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych przebiegających w granicach administracyjnych miasta 

Zielona Góra– druk nr 148. 

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
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Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 148. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XVI.148.2020 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia na 2020 rok wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu– druk 

nr 148– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.4. Podjęcie uchwały opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach 

administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych - druk nr 149.  

 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie – druk nr 149. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XVI.149.2020 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do 

kategorii dróg gminnych – druk nr 139– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda poinformował, że po sprawdzeniu komisyjnym wraz z dyrektorem 

Departamentu Nowe Miasto p. Mariuszem Zalewskim, stwierdzono ,iż na wszystkie interpelacje złożone przez 

radnego p. Krzysztofa Wołczyńskiego odpowiedzi zostały udzielone, chociaż radny twierdzi inaczej.  

 

7. Sprawy różne. 

Głos zabrała radna p. Anna Jankowska w sprawie uchwały omawianej na poprzedniej sesji, gdzie pominięty był 

temat dodatku wiejskiego do wynagrodzenia dla nauczycieli z byłej gminy, a dowiedzieli się w dniu wypłaty, że ten 

dodatek został im odebrany bez wcześniejszej informacji o tym fakcie.  

Radny p. Krzysztof Wołczyński poruszył temat równania dróg, który to jest realizowany bardzo pobieżnie, co 

trzeba zrobić, gdzie się zwrócić, żeby temat ten był potraktowany uczciwie i solidnie wykonany . 

Z-ca dyrektora Dzielnicy Nowe Miasto p. Rafał Czarkowski, sprawy związane z naprawą dróg zostały przejęte 

przez Departament Zarządzania Drogami. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto p. Sebastian Jagiełowicz przychylając się do prośby radnego 

powiedział, że zwróci się z prośbą do Departamentu Zarządzania Drogami, aby na sesjach była obecna osoba 

mogąca udzielić odpowiedzi i informacji na tematy związane z drogami na terenie Dzielnicy Nowe Miasto.  

Głos zabrał Sołtys sołectwa Krępa p. Tadeusz Budrewicz w sprawie braku interwencji na zgłoszenia 

mieszkańców w sprawie dzików wchodzących na posesję w związku z chorobą ASF, stwierdził, że nie ma do 

kogo się zwrócić co w takiej sytuacji zrobić.  

Problem z kontenerem PCK na używaną  odzież poruszyła Sołtys sołectwa Stary Kisielin p. Irena Przybyłek, 

zwracając uwagę na bałagan jaki powstaje przy kontenerach, bo właściciel ich nie opróżnia, gdy są już pełne i nie 

reaguje na interwencję.   
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto, zakończył obrady o godz. 

15.45.  

 

 

 

 

  Protokołowała                                 Sekretarz obrad           Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                                  ………………… 

Sylwia Bartkowicz                              Janina Mała              Zenon Rabęda 


